

- Bermuda Triangle - one of the most famous and lit anomalous zones of the planet. Situated between Puerto Rico, the U.S. and South Florida Bermuda, in the eastern part of the Sargasso Sea.
- The Bermuda Triangle is about 140,000 square miles. Notorious, the Bermuda Triangle unusual phenomena occurred in the east in the Sargasso Sea.
- In 1840 the Bermuda Triangle got its name and fame. That was the year near the Bahamas in the sea was found drifting ship «Rosalia».
- U.S. researchers in 1992 found in the geographical center of the Bermuda Triangle huge pyramid.
- In just the last half-century in the Bermuda triangle about 200 aircraft and ships were missing.
- Despite the best efforts of scientists, pirates, biologists and others to unravel the mystery of the Bermuda Triangle, it is a place of mystery and paranormal activity.

Бермудский треугольник - одна из самых известных и освещенных аномальных зон планеты. Расположенный между Пуэрто-Рико, американской и Южной Флоридой Бермуды, в восточной части Саргассового моря.

Бермудский треугольник составляет приблизительно 140,000 квадратных миль. Печально известный, Бермудский треугольник необычные явления произошли на востоке в Саргассовом море.

В 1840 Бермудский треугольник получил свое имя и известность. Это было годом около Багам в море, был найден, дрейфуя судно «Розалия».

Американские исследователи в 1992 нашли в географическом центре Бермудского треугольника огромную пирамиду.

В просто последней половине столетия в Бермудском треугольнике отсутствовали приблизительно 200 самолетов и суда.

Несмотря на максимальные усилия ученых, пиратов, биологов и других, чтобы распутать тайну Бермудского треугольника, это - место тайны и сверхъестественной деятельности.